

## **Jesus' Friend Church, Pasig:**

### **A Recent Update on the Children's Ministry / by Pastor Clarita Elisan**

The ministry has been doing well. We continue to share the Gospel of Jesus Christ, helping the children grow in their love for God, Jesus, and the Holy Spirit. Although there are more than 50 children in the community, I have had to limit the number who attend because of our food supply. The children often ask me, "Teacher Claire, do we have food?" I tell them, "Yes—God's Word feeds our soul." They usually reply, "Ay..." and then smile.

During Typhoon Tino on November 9, our area experienced no flooding, even though we are close to the riverside. Many typhoons have caused floods in other places in the Philippines, but the Dilang Friends Children's Ministry remained safe. Truly, God is so good!

#### **Prayer Request:**

Please pray for the completion of our flooring. It is still unfinished and becomes very dusty during our praise and worship time.



## **帕西耶穌貴格會：兒童事工近況更新**



兒童事工一切順利。我們持續向孩子們分享耶穌基督的福音，幫助他們在對神、主耶穌和聖靈的愛中成長。社區裡有超過 50 位孩子，但因為食物供應有限，我必須限制實際參加的人數。孩子們常常問我：「Claire 老師，今天有食物嗎？」我回答：「有的—神的話語是餵養我們靈魂的食物。」他們通常會說：「唉……」然後微笑。

在 11 月 9 日的 Tino 颱風期間，雖然我們的地點靠近河畔，但卻完全沒有淹水。過去許多颱風在菲律賓各地造成淹水，但 Dilang Friends 兒童事工所在的地方依然平安無事。真的感謝神的保守！

#### **代禱事項：**

請為我們的地板能夠完工代禱。目前仍尚未鋪設完成，導致在敬拜讚美時會揚起許多灰塵。

